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Protokół nr XLI 

Rady Gminy Bralin 

z dnia 4 listopada 2013 roku. 

 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na  

poprzedniej sesji.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bralin na lata 

2013-2020. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej  na 2013 rok.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 dt żyta przyjmowanej jako 

podstawę do obliczenia stawki podatku rolnego.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  
   

Pkt 1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

       Otwarcia posiedzenia o godzinie 16.00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i 
stwierdził, że obecnych jest 14 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami 
prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

Nieobecny: Zbigniew Kosakiewicz. 

Ponadto w sesji udział wzięli wójt Roman Wojtysiak, zastępca wójta Robert Kieruzal, skarbnik 
Grażyna Mosch, sekretarz Zbigniew Łatka sołtysi z terenu gminy a także przedstawiciele 
lokalnych mediów. 

  

Pkt 2) Ustalenie porządku obrad. 

 

      Przewodniczący rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad XLI sesji. 

Wójt poprosił o wprowadzenie do przedstawionego porządku obrad dwóch dodatkowych 
punktów. 

Pierwsza zmiana dotyczyłaby przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2014. 
Punktu tego nie można było wcześniej wprowadzić do porządku obrad z uwagi na fakt, iż do 
wczoraj trwały konsultacje z organizacjami pozarządowymi. 
Druga zmiana odnosi się do zwiększenia  wydatków z tytułu udzielonych sportowcom 
stypendiów, nagród i wyróżnień z kwoty 20.000,00 zł do kwoty 30.000,00 zł. 
 
Porządek obrad ze zmianami: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uchwalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na  poprzedniej 
sesji.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bralin na lata 
2013-2020. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej  na 2013 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 dt żyta przyjmowanej jako 
podstawę do obliczenia stawki podatku rolnego.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie okresowych stypendiów sportowych oraz 
nagród i wyróżnień przyznawanych przez Gminę Bralin za osiągnięte wyniki sportowe. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Rada porządek obrad po zmianach przyjęła jednogłośnie. 

 

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

 Protokół z poprzedniej sesji kontrolowali radni Paweł Narękiewicz i Piotr Pańczuk. 

Kontrolujący nie wnieśli uwag do treści protokołu. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych.  

Rada protokół Nr XL przyjęła jednogłośnie. 

 

Pkt 4) Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na 
poprzedniej sesji.  

 

1. Uchwała Nr 208 w sprawie: zmiany uchwały budżetowej  na 2013 rok. 
 Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kaliszu i do Wydziału Kontroli, 
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu. 
 
2.  Uchwała Nr 209 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2014 rok. 
Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kaliszu i do Wydziału Kontroli, 
Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu. 
Uchwała została opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego pod 
pozycją 5784. 
 
3. Uchwała Nr 210 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Bralin. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Poznaniu. 
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   Spotkania   i  konsultacje 

od  dnia 22 października do dnia 4 listopada 2013 

22.10.2013 - spotkanie z komendantem KPP w Kępnie rozmowy dotyczyły spraw bieżących, 
problemów dotyczących utrzymania ładu i porządku na terenie gminy, w tym udzielonej 
policji dotacji. Omówiono również kwestię spotkania , które ma się odbyć z nowo 
powołanym komendantem Wielkopolskiej Komendy Wojewódzkiej Policji w Poznaniu. 

Godz. 11.00 - spotkanie wójtów gmin wiejskich z terenu Powiatu Kępińskiego, dyskutowano 
na temat zmian legislacyjnych (m. in. dofinansowanie do przedszkoli, problemy z egzekucją 
opłat śmieciowych). 

Wójt wspomniał, że Prezydent RP nie podpisał nowelizacji ustawy o drogach i skierował ją do 
Trybunału Konstytucyjnego więc nadal będzie obowiązywał stary porządek prawny, w myśl 
którego droga krajowa nr 8 ma przejść w zarząd gminy. 

Po spotkaniu wójtów odbyła się konferencja prasowa obejmująca wszystkie poruszone przez 
wójtów tematy.  

Godz. 18.00 - spotkanie z mieszkańcami ulicy Lipowej a dokładnie z częścią mieszkańców lub 
osób prowadzących działalność gospodarczą na odcinku ulicy od GS w stronę torów, 
rozmowy dotyczyły kwestii nadania nazwy ulicy z uwagi na konieczność oddzielenia tego 
fragmentu drogi od ulicy Lipowej i nadanie jej nowej oddzielnej nazwy w związku z 
problemami natury administracyjnej. Odpowiedni wniosek został przekazany radzie do 
dalszego procedowania. 

23.10.2013  - godz. reprezentowanie samorządu przed NSA w Warszawie rzecz dotyczy 
skargi Ryszarda Światłego, posiedzenie sądu odroczono z przyczyn formalnych. W godzinach 
popołudniowych reprezentowanie samorządu podczas obchodów Dnia Seniora w Bralinie. 

25.10.2013 - spotkanie z osobami prowadzącymi działalność gospodarczą na terenie gminy 
na temat propozycji zmian w uchwale o zwolnieniach od podatku od nieruchomości. 

28.10.2013 - spotkanie z trenerem zawodników z klubu „Sokół” Bralin. 

29.10.2013 - reprezentowanie samorządu podczas pasowania pierwszoklasistów na uczniów.  

30.10.2013 – spotkanie z przedstawicielem GDDK i A w Kępnie rozmowy dotyczyły  
negocjacji odnośnie utrzymania dróg w nadchodzącym sezonie zimowym szczególnie w 
odniesieniu do przejęcia krajowej ósemki,. 

Godz. 18.00 – spotkanie z zawodnikami klubu sportowego „Sokół” Bralin. 

31.10.2013 - spotkanie ze starostą Włodzimierzem Mazurkiewiczem na temat przejęcia przez 
gminę drogi powiatowej nr 5601 (ul. Leśna) opinię pozytywną w tej sprawie radni podjęli 
podczas sesji w dniu 27 maja 2013 r. 

> Jacek Kuropka poprosił wójta o przybliżenie tematyki spotkań ze sportowcami, z trenerem 
i zawodnikami  i zapytał jaka przyszłość czeka sport? 
> Wójt odpowiedział, że jest w trakcie konstrukcji budżetu - w tym również planowania 
środków na sport. 
15 listopada prowizorium zostanie przekazane radnym.  
     Wójt nadmienił, że istotą funkcjonowania klubu nie jest wywieranie presji na osiąganie 
wysokich wyników, klub ma zrzeszać mieszkańców ( choć nie tylko bo nie da się 
funkcjonować w tak dużej drużynie nie wspierając się osobami z zewnątrz), którzy mają 
możliwość czynnie uprawiać sport.  
Ostatnie mecze, co prawda wskazują na to że wyniki nie są satysfakcjonujące ale powinno się 
dać czas nowemu trenerowi oraz zawodnikom którzy zmienili ligę na wyższą żeby nieco 
okrzepli, po 4-5 meczach gmina jako czołowy sponsor klubu nie będzie wstrzymywać dotacji. 
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Pewne zobowiązania zostały podjęte i zawodnicy oraz trener powinni wiedzieć, że przez 
jeden czy drugi przegrany mecz gmina się wycofa z finansowania piłkarzy. 
     W klubie działa prężnie także sekcja kolarska, która osiąga bardzo dobre wyniki i wymaga 
większych nakładów na funkcjonowanie.  
Wójt dodał, że spotkał się z zarządem i przedstawicielami sekcji kolarskiej po to żeby 
uzgodnić oczekiwania beneficjentów i w miarę możliwości zapisać w przyszłorocznym 
budżecie satysfakcjonujące środki na działalność. 
     W odniesieniu do piłkarzy na zakończenie swej wypowiedzi wójt wtrącił, że nie wyniki są 
najważniejsze - miło jest gdy drużyna wygrywa – ale nie to jest najważniejsze, nie mniej  
niedobrze się dzieje, gdy przegrany mecz radykalizuje nastroje wśród kibiców, bo bez 
względu na fakt, czy drużynie wiedzie się lepiej, czy gorzej prawdziwi wierni kibice są ze 
swoją drużyną. 
     Czas najgłębszą analizę sytuacji i na podsumowanie przyjdzie po zakończeniu sezonu. 
 
Pkt 5) Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bralin na lata 2013-2020. 
    Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej spowodowana jest koniecznością dostosowania 
prognozy do zapisów zawartych w budżecie gminy poprzez urealnienie dochodów i 
wydatków. 
Ponadto wprowadza się do prognozy nowe przedsięwzięcie realizowane przez przedszkole 
„Kwiaty Polskie” w Bralinie pod nazwą „Przedszkolaki na start!”. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Bralin na lata 2013-2020. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

Uchwała Nr XLI/211/2013 została przyjęta jednogłośnie. 

  

Pkt 6) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 

W budżecie proponuje się wprowadzenie następujących zmian: 
1. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się plan dotacji celowej o 

kwotę 4.504,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatków w wysokości 250,00 zł 
miesięcznie dla pracownika socjalnego. 

2. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się plan dotacji celowej o 
kwotę 821,00 zł z przeznaczeniem na uzupełnienie wydatków na ubezpieczenie 
społeczne pracowników. 

3. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się plan dotacji o kwotę 
7.090,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla 
uczniów o charakterze socjalnym . 

4. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego zwiększa się  plan dotacji o kwotę 
1.968,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych w 
części gwarantowanej z budżetu państwa. 

5. Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego  dokonuje się  korekty decyzji 
Ministra. Finansów poprzez zmniejszenie planu dotacji o kwotę 8.694,00 zł. 

6. Umowa o dofinansowanie projektu w ramach programu operacyjnego Kapitał Ludzki 
" Przedszkolaki na start" . Projekt współfinansowany ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego zmniejszanie nierówności w stopniu upowszechnienia 
edukacji przedszkolnej. Projekt będzie realizowany w latach 2013, 2014, 2015 łączna 
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wartość projektu 189.190,39 zł z tego w 2013 roku 46.647,89 zł zwiększenie planu 
dochodów o kwotę 46.647,89 zł . Jako zabezpieczenie wkładu własnego w  celu  
prawidłowej realizacji projektu wydziela się środki własne w kwocie 6.293,00 zł  

7. W związku z przeprowadzoną kontrolą  dla zadania  „Przebudowa drogi gminnej nr 
858050P w Bralinie  ul. 3-go Maja oraz ul. Rynek”  zrealizowanego w ramach 
Programu Wieloletniego pod nazwą Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 
2008-2011 poprzez niewłaściwe zakwalifikowanie wydatków związanych z 
przełożeniem kabla energetycznego oraz błędne określenie poziomu wydatków 
kwalifikowalnych dokonano zwrotu dotacji pobranej w nadmiernej wysokości w 
kwocie 11.776,00 zł oraz odsetek od dotacji w kwocie 23,00 zł. Dotację na realizację 
w/w zadania Gmina Bralin otrzymała w 2011 roku. Środki przekazane Wojewodzie  
jako zwrot dotacji zmniejszają plan wydatków o kwotę 11.779,00 zł  

8. Dokonuje się korekty wydatków poprzez zmniejszenie planu wydatków o kwotę 
50.000,00 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z odprowadzaniem ścieków. 

9. Zabezpieczone środki dotyczące wypłaty z tytułu gwarancji i poręczeń zostają 
przeznaczone na w/w cel w związku z tym iż Gmina Bralin nie udziela gwarancji w 
2013 r., stąd nie ma potrzeby wydzielenia środków jako zabezpieczenie roszczeń.   

10. Ponadto dokonuje sie zmniejszenia planu wydatków składki na ubezpieczenie 
społeczne o kwotę 1. 350,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia pracowników. 

 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: zmiany uchwały 
budżetowej na 2013 rok. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

Uchwała Nr XLI/212/2013 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 dt żyta przyjmowanej 
jako podstawę do obliczenia stawki podatku rolnego. 

 
     Podstawą wymiaru podatku rolnego jest średnia cena skupu żyta za okres 11 kwartałów 
poprzedzających rok podatkowy 2014.  
Cena ta jest corocznie ogłaszana na podstawie komunikatu Prezesa Głównego Urzędu 
Statystycznego w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski”.  
     18 października 2013 roku Prezes GUS ogłosił średnią cenę skupu żyta w wysokości 69,28 
zł za 1 dt.  
     Cena ta ze względu na  trudną sytuację producentów rolnych wydawała się zbyt wysoka 
więc  rada gminy - po zasięgnięciu opinii Wielkopolskiej Izby Rolniczej postanowiła obniżyć 
cenę skupu 1 dt żyta przyjmowaną jako podstawę obliczania podatku rolnego do kwoty 
obowiązującej w roku bieżącym tj. do kwoty  59,90 zł. 
Przed przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały przewodniczący obrad odczytał 
zebranym Postanowienie nr 3/2013 Wielkopolskiej Izby Rolniczej z dnia 28 października 2013 
r. w sprawie projektu obniżenia stawek podatku rolnego na rok 2014.  
Postanowienie stanowi załącznik od niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu 1 dt żyta przyjmowanej jako podstawę do obliczenia stawki podatku rolnego. 

 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  
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Uchwała Nr XLI/213/2013 została przyjęta jednogłośnie. 

 
Pkt 8) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego teren dz. nr 
52/3 i 52/4 obrębu Gola. 

 
     Z uwagi na fakt, że obowiązujący na terenie działek nr 52/3 i 52/4 w Goli  plan miejscowy 
w dużej mierze ogranicza właścicielom gruntów  możliwości prowadzenia działalności  
inwestycyjnej, postanowiono  zwiększyć aktywność gospodarczą na tym terenie poprzez 
zmianę  planu miejscowego.  
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
obejmującego teren dz. nr 52/3 i 52/4 obrębu Gola. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

Uchwała Nr XLI/214/2013 została przyjęta jednogłośnie 

 
została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym 
 
Pkt 9) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego. 

 
     Program określa zasady współpracy z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi, 
kościołami, związkami wyznaniowymi oraz stowarzyszeniami.  
     Głównym celem współpracy Gminy Bralin z organizacjami pozarządowymi i innymi jest 
poprawa jakości życia oraz pełniejsze zaspokajanie potrzeb społecznych mieszkańców 
poprzez stwarzanie im możliwości i warunków do uczestnictwa w życiu publicznym. 
Zastępca wójta nadmienił, że w stosunku do poprzedniego planu proponuje się 
wprowadzenie kosmetycznych zmian. 
     Projekt uchwały poddany został konsultacjom społecznym.  
> Sekretarz poprosił o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały i przegłosowanie § 2 w 
następującym brzmieniu: „Z dniem 01.01.2014 r. traci moc Uchwała Nr XXX/142/2012 Rady 
Gminy Bralin z dnia 26 listopada 2012 roku.” zdaniem sekretarza jeśli rada przyjmie uchwałę 
w dniu 4 listopada z zapisem traci moc uchwała to w okresie od 5 listopada do 31 grudnia nie 
będzie obowiązywał żaden program współpracy i zasadność finansowanie działalności 
organizacji pozarządowych w tym okresie może budzić wątpliwości. 
Sekretarz po sugestii ze strony skarbnik zmienił zdanie i poprosił o wprowadzenie 
następującego zapisu § 2 „Z dniem 31.12.2013 r. traci moc Uchwała Nr XXX/142/2012 Rady 
Gminy Bralin z dnia 26 listopada 2012 roku.” 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego z poprawką w § 2 w następującym brzmieniu:  
„Z dniem 31.12.2013 r. traci moc Uchwała Nr XXX/142/2012 Rady Gminy Bralin z dnia 26 
listopada 2012 roku.” 
   

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  
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Uchwała Nr XLI/215/2013 została przyjęta jednogłośnie 

 
Pkt 10) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie okresowych stypendiów 

sportowych oraz nagród i wyróżnień przyznawanych przez Gminę Bralin za 
osiągnięte wyniki sportowe. 

     Rada Gminy Bralin wspiera rozwój sportu kwalifikowanego na terenie gminy między 
innymi poprzez nagrody, stypendia i wyróżnienia dla zawodników, trenerów i działaczy 
sportowych. 
W związku z zakładanym dalszym rozwojem sportu zmianie powinna ulec wysokość wsparcia 
finansowego. 
Wójt nadmienił, że do tej pory obowiązująca uchwała stanowi, że wydatki z tytułu 
udzielonych stypendiów, nagród i wyróżnień określa się maksymalnie do wysokości 
20.000,00 zł w roku budżetowym dlatego w związku z powyższym proponuje się zmianę 
wysokości do kwoty 30.000,00 zł, przyjęcie tej uchwały nie świadczy o tym, że w takiej 
wysokości będzie udzielona dotacja tylko że w budżecie można uwzględnić pomoc dla 
sportowców do wysokości 30.000,00 zł  
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającej uchwałę w sprawie 
okresowych stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień przyznawanych przez Gminę 
Bralin za osiągnięte wyniki sportowe. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  
Uchwała Nr XLI/216/2013 została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym 
 
Pkt 11) Wolne głosy i wnioski.  

    Przewodniczący rady odczytał dwa pisma, które wpłynęły do rady. 

Pierwsze pochodzi od spółki „Medica” z prośbą o remont elewacji budynku. Treść pisma 
stanowi załącznik do protokołu. 

> Wójt odpowiedział, że trudno mu się zgodzić z treścią pisma i twierdzeniem, że płacony 
przez właścicieli spółki czynsz nie przekłada się na jakiekolwiek inwestycje w obiekcie, który - 
co należy podkreślić - tylko w części jest własnością gminy bo druga część jest własnością 
prywatną. 

Wójt przypomniał zebranym, że radni zdecydowali o modernizacji ogrzewania i remoncie 
podłóg a obecnie prowadzona jest procedura mająca doprowadzić do dostosowania wejścia 
ośrodka zdrowia do potrzeb oób niepełnosporawnych, podczas sesji 30 września rada 
zapisała w budżecie środki na przebudowę wejścia do budynku wraz z zewnętrznymi 
schodami oraz platformą. Jeśli idzie o remont elewacji do tej pory nie było ze wspólnikami 
„Medica” rozmów na ten temat i nie było sygnałów jakoby elewacja była w tak złym stanie 
jak wynika z odczytanego pisma. 
Dzisiaj nastąpiło otwarcie przetargu na wykonanie podjazdu łącznie z windą dla osób 
niepełnosprawnych niestety wpłynęła tylko jedna oferta, która o 25.000,00 zł jest wyższa 
aniżeli kosztorys inwestorski, wójt dodał, że nie bardzo jest skłonny dokładać jeszcze owe 
25.000,00 zł, lepszym rozwiązaniem byłoby zakończenie procedury i rozpisanie nowego 
przetargu. Sam dźwig według kosztorysu kosztuje około 35.000,00 zł więc trudno sobie 
wyobrazić co może kosztować 117.000,00 zł. Z podjazdem są problemy od samego początku 
bo ośrodek zdrowia znajduje się w rejestrze zabytków i trzeba było uzyskać uzgodnienie od 
konserwatora zabytków. 
Wójt dodał, że pamięta o budynku użyteczności publicznej jakim jest ośrodek zdrowia ale 
należy mieć na uwadze fakt, że gmina ma obowiązek dbać również o inne budynki. 
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Wójt dodał, że rozumie intencję wnioskodawców ale równocześnie oczekuje na ich 
propozycje dotyczące wykonywanie elewacji, jeśli wpłynął konkretne propozycje wówczas 
temat „ruszy”. 
Wójt dodał, że jest po rozmowach z przedstawicielami GDDK i A i wykonawcami jeśli idzie o 
budowę trasy S8, częściowo został oddany wiadukt w stronę Taboru Wielkiego ale jest tam 
znak zakazujący ruchu pieszych i rowerów i dopóki nie będzie oddany drugi zjazd na tzw. 
szlakówce t do tego czasu ruch pieszych i samochodów będzie odbywał się dołem a  wiadukt 
ponownie zostanie wyłączony z ruchu bo znaków po odbiorze drogi nie można już zdjąć są to 
uciążliwości wynikające ze zmiany organizacji ruchu. 
Wójt dodał kilka słów na temat dość skomplikowanej procedury przejęcia ósemki a także 
wspomniał, o tym że w tegorocznym budżecie gmina nie posiada zagwarantowanych 
środków na zimowe utrzymanie drogi. 
> Przewodniczący rady przedstawił wnisek o nadanie nazwy ulicy w Bralinie.  
Wniosek w celu zaopiniowania został przekazny przewodniczącemu komisji przestrzegania 
prawa i porządku publicznego. 
> Przewodniczacy komisji wyznaczył tremin posiedzenia komisji na dzień 18 listopada na 
godz. 15.30. 

 

Pkt 12) Zamknięcie posiedzenia. 

 

> Przewodniczący rady podziękował zebranym za udział w dzisiejszej sesji i o godzinie 17.45 
zamknął posiedzenie XLI sesji. 
Protokołowała: Anna Piasecka 

KONTROLUJĄCY:   

 

1. Jerzy Bzymek:                              ………………………………………, 

 

2. Aldona Głąb:                                ……………………………………… 

 

 

 


